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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Bruna Gobo (IDS-ISU) je na 16. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 15. veljače 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Drugo pitanje je da li u Labinu bi se moglo ili postoji netko tko bi starije ljude koji ne mogu 
doći, em ne voze, bolesni su, da ih netko vozi u trgovinu i vraća kući, ili kod doktora, ili potrebno 
sve što bude. Da li to postoji u Labinu? Zamolila bi da mi netko može to odgovoriti.“ 
  
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti: 
 
„Dakle prijevoz, znamo da trenutno postoje neke varijante prijevoza osoba koje nemaju svoju 
mogućnost prijevoza, nemaju mogućnost da ih netko vozi, a to se radi u suradnji s udrugom 
Labin Zdravi grad odnosno Centrom +65. Projekt Centar +65 je već duži niz godina u Labinu 
prisutan i financiran je isto tako od strane Grada Labina i sami dobro znate, kroz proračun, 
kroz izravno financiranje. Međutim mi znamo isto tako da onaj naš najveći i najdraži projekt, a 
to je Dom za starije Labin, će imati još jednu svoju komponentu, a to je dnevni centar. U stvari, 
i usluge koje će biti kroz dnevni centar prisutne, neće biti samo onaj dnevni ili poludnevni 
boravak već je to jedan dnevni centar otvorenog tipa koji između ostaloga se planira da će 
imati i brojne druge svoje usluge. Jedna od njih je i prijevoz. Jedna od njih je i dostava obroka. 
Jedna od njih je i odlazak potrebitih na liječničke preglede itd. Kako korisnika Doma, kako 
korisnika dnevnog ili poludnevnog centra tako i ostalih osoba. Tako da, u stvari, sa tom 
ustanovom, mi ćemo dobiti jedan stvarno nadstandard i stvarno viši nivo te socijalne brige, ne 
samo institucionalne nego i vaninstitucionalne. A do tada naravno nastavak suradnje sa 
Centrom +65 koji je sada imao i neke kadrovske promjene. Imamo novu voditeljicu, novu 
vozačicu. Stvari funkcioniraju i funkcionirat će definitivno dok se unutar ustanove Dom za 
starije osobe ne osposobi tim.“ 
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